
Suvannon seudun sukututkimuspiiri  

Aika lauantai 12.11.2020 kello 14 – 17 

Paikka Karjalatalo, Laatokka-sali 

Vetovastuu Metsäpirtti 

Läsnä: 

Harri Laine (pj) Kalevi Hyytiä (siht) 
Juha Eronen Esko Simonen 
Kaisa-Liisa Korhonen Kari Ola 
Osmo Tuokko Kaarina Pärssinen 
Maire Peltonen Pirkko Peltonen 
Irja Jantunen  
+ 5 muuta  
  
  
 

 

Esityslista  

1. Avaus. 
Harri Laine avasi kokouksen 14.00 
 

2. Esityslista. 
Hyväksyttiin esityslista 
 

3. Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi Maire Peltonen ja Pirkko Peltonen.  
 

4. Harri Laine esitteli yhteenvedon sukututkimuspiirin 20-vuotistaipaleesta:  
- Alkuvaiheet, 
- Hankkeet ja niiden tulokset 
- Osallistuminen Kuulutko sukuuni –päiville. Valmistellut materiaalit kadoksissa. 
- Kirjallisuusluettelo 
- Suvannon Seutu 1917-1921 
- Venäläiset väestöluettelot 1712 
- Esitelmiä omin ja ulkopuolisin voimin – vain pieni osa esitelmistä saatavilla verkosta. 
 

5. Perustajajäsenten puheenvuoroja 
- Puheenvuoron käyttivät mm. Osmo Tuokko, Kari Ola, Kalevi Hyytiä. 
- Yleistä keskustelua 
 

6. Kahvittelun lomassa katsottiin piirin 10-vuotisjuhlaan laadittu dia-esitys. 
 
 



7. Piirin pankkitiliasiat 
Sukututkimuspiirin pankkitilin käyttöoikeus myönnetään Harri Laineelle (Harrin hetu) ja 
Esko Simoselle (Eskon hetu). Heille annetaan myös oikeus kytkeä tili omiin 
verkkopankkeihinsa 

8,   Vetoryhmän täydennys 
Sakkolan edustajaksi vetoryhmään nimettiin Pirjo Lillsunde.  
 

9. Suunnitelmia jatkosta 
- Kyläprojekti on ollut keskeytyksissä muiden hankkeiden takia. Projektin tavoite on aika 

epäselvä ja rönsyilevä. Projektille määritellään selkeä tavoite ja sen perusteella päätetään 
jatketaanko projektia. Esko Simonen valmistelee. 

- Muista mahdollisista selvityskohteista heiteltiin ideoita. Esillä olivat mm. yhteydet 
Inkerinmaalle, valokuvakokoelmat ja drone-kuvaus. Aiheet kaipaavat täsmennystä. 

- Kuulutko Sukuuni päivät ovat parina viime vuotena olleet verkossa. 
Sukututkimuspiirillä ei ole ollut osastoa, koska sopiva esittelyvideo puuttuu. Pitäisikö 
sellaisen tekemiseen perustaa projekti. Asia jäi auki. 

- Verkko-osallistumisen mahdollistamisesta piirin kokouksiin keskusteltiin. Tätä 
periaatteessa kannatettiin. Asiaa selvitellään.  

10.  Seuraavat kokoukset: 
Seuraavat kokoukset helmikuussa, huhtikuussa syyskuussa ja marraskuussa 2023. 
Tarkemmat ajat vahvistetaan ja laitetaan webbisivulle kun tilat on varattu.  Koska Sakkolan 
edustaja vetoryhmään nimettiin vasta nyt, siirretään Sakkolan isännöintivuoroa 
myöhäisemmäksi, joten  
helmikuun vetovuorossa on Vuoksela, huhtikuussa Pyhäjärvi, syyskuussa Sakkola, ja 
marraskuussa Rautu. 
 

11. Taloudellinen tilanne. 
Kahvikassan tuotto oli 103€. 

 
      12. Kokouksen päättäminen. 
            Puheenjohtaja päätti kokouksen 16.50 

 

 

Harri Laine      

puheenjohtaja    

 

 


